
Aan:      Gemeenteraad Groningen 

Via:       Griffie 

Betreft: Bespreking Nota Zandwegen op 7 februari 2024 

 

Van:       

Datum:  30 januari 2024 

 

 

Geachte Raadsleden, 

 

Hierbij wil ik enige opmerkingen maken bij de genoemde Nota Zandwegen. 

 

Het eerste deel geeft een goed streefbeeld weer. Daarna slaat de twijfel toe. Mijn ervaring met een 

specifiek pad, namelijk het halfverharde pad wat aantakt op de Rummerinkhof in Haren zijn daar de 

aanleiding toe. 

Het pad was vanaf 70’er jaren een door gravel half-verhard roodachtig pad wat naar een 

boerderij/manege liep. Af en toe werd door de gemeente Haren kuilen gedicht met gebroken 

baksteen. Na de bouw van de nieuwe wijk DHE verdween de keergelegenheid bij de boerderij. 

 

De gemeente Groningen verharde en verbreedde het begin van het pad met een grijze steenslag, 

waardoor het aansloot en visueel niet te onderscheiden is van de geasfalteerde Rummerinkhof.   

Veel auto’s reden daardoor bewust of onbewust door  en moesten halverwege keren in de bermen. 

Deze bermen zijn kwetsbaar en worden dan in herfst en winter omgeploegd door  de kerende auto’s. 

Het type berm ( ongestoord profiel, voedselarm) is zeer rijk aan paddenstoelen. Een leefgebied wat 

in de gemeente steeds zeldzamer wordt. 

 

Over dit pad heb ik wellicht tien maal contact met de gemeente gehad over fouten in het beheer 

(verkeerde verharding, verbreden van het pad, blad in de  bermen blazen en niet verwijderen, 

parkeren in de houtwal, auto’s die ‘s nachts inrijden en door de bermen met veel geweld keren en 

het omploegen, etc.etc.). 

 

Soms kreeg ik een antwoord. Het antwoord ging  vaak niet in op de vraag, sloot niet aan op eerdere 

klachten en uiteindelijk is er na jaren een bord geplaatst dat de weg doodliep. Dat verhindert niet dat 

er gewoon  over de volle breedte en ernaast wordt gereden en geparkeerd en in de bermen wordt 

gekeerd.  Na al die tijd geef je het op om de reageren, niemand wil graag een zeur zijn die niet 

serieus wordt genomen.  Zeker niet als je al 25 jaar er dagelijks loopt en qua opleiding en ervaring 

( geoloog/ecoloog werkzaam bij overheden ) enig verstand van zaken hebt. 

 

Bovenstaande opmerkingen ondersteunen de reactie van de Stichting Landelijk gebied Haren. 

 

Met dank voor de gelegenheid om ook schriftelijk te kunnen reageren, 

 

 

Hoogachtend, 

 

 

 

 

 


